
Styremøte LGU 14.11.22 

 

 

Kl 19.00 på Zoom 

Til stede: Lene, Helge, Ivar, Pernille, Line og Trygve 

 

Sak 1- Referat fra siste møte 

Helge og Ivar har skrevet et utkast til brev i forbindelse med Hollasaken. Brevet skal sendes til 

politikerne med tanke på valget neste år, og utarbeidelse av nye partiprogram. Lene poengterer at 

brevet bør sendes til alle politiske partier, og at saken haster litt. Partiene er i gang med å sette opp 

program nå før jul. Avisene bør også hektes på saken. Helge og Ivar har også vært i kontakt med 

Ryskdalen hytteforening, som har stor interesse av saken. Ryskdalen skal ha møte med kommunen 

nå før jul. Det er planer om å kontakte også de andre hytteforeningene i dalen. 

Ljørdalsdaga blir på de datoene vi har bestemt. Hovedkomiteen har hatt et møte, og utvidet komite 

skal ha møte i begynnelsen av desember. 

Alle hadde i oppgave å tenke litt rundt festmusikk til neste års Ljørdalsdager. Navn som kommer opp 

er Lars Kenneth Skogstad, Gjørund Vestgård og Eldorados. Vi har poengtert før at kostnaden til 

dansefesten må ned. Ivar lurer på om vi kanskje kan legge litt mer penger i potten i år ettersom det 

trolig også blir revy. Spørsmål om det skal være band eller om det klarer seg med en mindre 

besetning. Helge mener det bør være band på lørdag. Pernille stiller spørsmål om det må være 

tradisjonell dansemusikk, eller om mer varierte coverlåter også er et alternativ. Det er ingen av oss 

som husker hva som har vært før, bortsett fra at det har vært store danseorkestre som Picasso og 

Donez de siste åra. Helge tar kontakt med Lars Gøran for å høre om det er mulig og få stablet 

Eldorados på beina til Ljørdalsdaga. Hvilken pris tenker de, og trenger de noen flere til å bidra under 

kvelden dersom de har lite låter? 

Ivar og Helge har sendt mail til Svein Kopperud med spørsmål om å konkretisere hva vi kan hjelpe 

han med. De har ikke fått svar. Han har imidlertid sendt Lene en logo. 

På krysset mangler det grusing, samt torv på taket. Disse tingene blir gjort til våren. Juletrefoten er 

flyttet. 

Julemarked/julegrantenning: Plakater er hengt opp, og det er delt på facebook. Per Gjermund leder 

gang rundt treet på søndag. Det er så langt 10 påmeldinger til julemarkedet. Vi setter ut bord på 

Lund fredag rundt kl 17. Line, Trygve og Helge blir med. 

Halloween var trivelig. Line informerer om at det var 26 unger med, og at klubbhuset egentlig ble litt 

for lite. 

 

Sak 2 søknader 

Vi har fått 9000 til brosjyrer i forbindelse med stiprosjektet. Dersom ikke dette strekker til for 

fullfinansiering kan vi søke om midler til nærmiljøanlegg via Malin Jonson. Det samme gjelder for 

badeplassen, hvor vi har fått 20000 i støtte. Lene undersøker nærmere rundt dette med 



nærmiljømidler. Vi har ikke fått penger til LGU-ung, men overskuddet fra juleheftet går trolig dit. Vi 

har tidligere fått penger til hørselskafe, noe Lene tar videre. Det samme gjelder penger til 

eventyrskogen. Vi har ikke fått mer penger til krysset. Hvor kan vi henvende oss i den forbindelse?  

 

Eventuelt 

Trygve har vært i møte med rådgivende utvalg for Fulufjellet nasjonalpark. Nasjonalparkstyret har 

planer om å gjøre noe ved Bråtafallet, blant annet en ny natursti og infotavler. Et spørsmål på møtet 

gjalt om det er LGU som har satt opp/har eierskap til gapahuk og benker som er der i dag. Trygve har 

fått dette bekreftet. Vi bestemmer at nasjonalparkstyret kan overta ansvaret for området. Trygve 

informerer nasjonalpark-forvalter om dette. På møtet ble det også ytret ønske om at det etter hvert 

blir et samarbeid med LGU i forbindelse med enkle vedlikeholdsoppgaver på stedet. 

Neste møte blir mandag 5.12 kl 18. Møtet blir fysisk på Lund, med mulighet for deltagelse digitalt. 

Ivar lager link. 

 

Møtet slutt 20.05 

Ref Trygve  


